

Moss Control

Boost 1-1-1

LAWN FERTILIZER
and Moss Control
WITH 9.8% FERROUS SULPHATE

ENGRAIS POUR PELOUSES
Élimination de la Mousse
AVEC 9.8% DE SULFATE FERREUX

20 kg (44.09lbs)
net weight/poids net

Product of Canada/Produit du Canada
TerraLink Horticulture Inc.
464 Riverside Road
Abbotsford, BC V2S 7M1
Further information on reverse side.
Plus de renseignements à l'endos.

Controls
unsightly moss
in lawns.

Contrôle la mousse
envahissant la
pelouse.

READ LABEL BEFORE USING / LISEZ L'ÉTIQUETTE AVANT D'UTILISER

TerraLink Horticulture Inc.



COVERS 200m²
(2200 sq. ft.)

COUVRE 200m²
(2200 pi. ca.)

BOOST LAWN FERTILIZER 1-1-1 AND MOSS CONTROL WITH 9.8% FERROUS SULPHATE

A combination lawn fertilizer that controls moss and feeds turf in one application. This product should be used as a part of a complete lawn feeding program.

HOW TO USE:

1. For immediate control of moss water lawn thoroughly.
2. Spread this product at a rate of 1 kg per 10m² (2 lbs. per 100 sq.ft). Apply using a drop (gravity) spreader.
3. Water immediately after application to wash off grass blades; then with-hold watering for 48 hours.

Repeat treatments may be required if the condition causing moss growth is not corrected.

PRECAUTIONS: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Harmful if swallowed. Avoid contact with eyes, skin and clothing. Avoid breathing dust. Store in its original container tightly closed away from children and pets. Do not use on cement products; such as sidewalks, patios, blocks, stucco, etc. Will also stain marble, sandstone, limestone and related products.

FIRST AID: IF SWALLOWED: Get medical attention or contact poison control centre. IF IN EYES: Flush with plenty of water and get medical attention or contact poison control centre. IF ON SKIN: Wash with soap and water.

DISPOSAL PROCEDURE: Discard empty container in household garbage.

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N)	1%
Available Phosphoric Acid (P ₂ O ₅)	1%
Soluble Potash (K ₂ O)	1%
Ferrous Sulphate (actual)	9.8%
Iron (Fe) (actual)	3.6%

NOTICE: SELLER'S GUARANTEE SHALL BE LIMITED TO THE TERMS OF THIS LABEL AND SUBJECT HERETO. THE BUYER ASSUMES ANY RISK TO PERSONS OR PROPERTY ARISING OUT OF THE USE OR HANDLING AND ACCEPTS THE PRODUCT ON THESE CONDITIONS.

Registration Number 2001077C Fertilizers Act.

Lot No.:

WHERE FACILITIES EXIST



LA OU LES INSTALLATIONS
NÉCESSAIRES EXISTENT

Net weight / poids net

20kg (44 lbs)

PRODUCT OF CANADA
PRODUIT DU CANADA

TERRALINK HORTICULTURE INC.
464 Riverside Road
ABBOTSFORD, BC V2S 7M1



0 63679 80000 5

ENGRAIS POUR PELOUSES BOOST 1-1-1 ET CONTROLE DE LA MOUSSE CONTENANT 9.8% DE SULFATE FERREUX

Un mélange d'engrais pour pelouses qui contrôle la mousse et nourrit le gazon en une seule opération. A utiliser dans le cadre d'un programme d'engrais complet.

MODE D'EMPLOI :

1. Mouiller les endroits moussus.
2. Epander le élimination de la mousse 1-1-1 à raison de 1 kg par 10m² (2 lb par 100 pi. ca.) à l'aide d'un épandeur par gravité.
3. Arroser immédiatement après l'application pour laver les brins d'herbe, puis ne pas arroser pendant 48 heures.

D'autres traitements peuvent s'avérer nécessaires si la condition favorisant la croissance de la mousse n'est pas rectifiée.

MISE EN GARDE : CONSERVER HORS DE LA PORTEE DES ENFANTS. Dangereux en cas d'ingestion. Eviter tout contact avec les yeux, la peau ou les vêtements. Eviter d'inhaler les poussières. Conserver dans le contenant d'origine qu'on fermera hermétiquement et gardera hors de la portée des enfants et des animaux domestiques. Ne pas appliquer sur le ciment, par exemple: Trottoirs, patios, blocs, stuc, etc. Tache également le marbre, le gres, la pierre calcaire et les produits similaires.

PREMIERS SOINS : EN CAS D'INGESTION: consulter un medecin ou un centre antipoison. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: laver a grande eau consulter un medecin ou un centre antipoison. SUR LA PEAU: laver a l'eau et au savon.

MODE D'ELIMINATION: Jeter le contenant vide avec les ordures menageres.

ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Azote total (N)	1%
Acide phosphorique assimilable (P ₂ O ₅)	1%
Potasse soluble (K ₂ O)	1%
Sulfate ferreux (réel)	9.8%
Fe (Fe) (réel)	3.6%

AVIS: LA GARANTIE AU VENDEUR SERA LIMITEE AUX TERMES DE CETTE ÉTIQUETTE. L'ACHETEUR SERA ALORS RESPONSABLE DE TOUT RISQUE AUX PERSONNES OU PROPRIETES RESULTANT DE L'USAGE OU DU TRAITEMENT DE CE PRODUIT, ET ACCEPTE D'ONG LE PRODUIT SELON LES CONDITIONS STIPULEES.

Numero d'enregistrement 970073C Loi sur les engrais.